
 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders 
Stadhuis Rotterdam 
Coolsingel 40 
3011 AD  Rotterdam 
 
Rotterdam, 24 april 2025 
 
Schriftelijke vragen ter schriftelijke beantwoording 
 
Betreft: Rotterdamse Vlinders 
 
Geacht college, 
 
Sinds 1992 wordt in heel Nederland jaarlijks de vlindertelling gehouden. Op zichzelf 
een prachtig initiatief, we kunnen ons goed voorstellen dat het een ontspannen 
bezigheid is om in de tuin de fladderende bezoekers te tellen. Toch verdwijnt dat 
rustige gevoel snel zodra je de nieuwsapps opent: de vlindertelling van dit jaar laat 
namelijk het laagste aantal waarnemingen zien sinds de start van de telling. 
 
Leefbaar Rotterdam maakt zich zorgen over het verdwijnen van deze belangrijke 
bestuivers. Vlinders spelen een belangrijke rol in het helpen bij de bestuiving van 
groente, fruit en bloemen. Daarom hebben wij de volgende vragen aan het college: 
 

1. Is het college op de hoogte van de recente conclusie van de Vlinderstichting 

over de terugloop van het aantal vlinders in Nederland? Zo ja, hoe reflecteert 

het college op deze bevindingen? 

2. De afgelopen jaren heeft de gemeente Rotterdam zich actief ingezet voor 

biodiversiteit met diverse initiatieven. Zien we hiervan resultaten terug in de 

vlindertellingen binnen Rotterdam? Zo ja, hoe scoort Rotterdam in vergelijking 

met eerdere jaren? Zo nee, wat is volgens het college de oorzaak dat de inzet 

nog niet zichtbaar is in de telling? 

3. In veel Rotterdamse bermen zien we voornamelijk fluitenkruid en koolzaad, 

twee soorten waar vlinders weinig aan hebben. In andere gemeenten worden 

bermen juist ingezaaid met een mix van wilde bloemen om bestuivers een 

feest te geven. Is het college bereid om ook in Rotterdam op grotere schaal 

wilde bloemen in te zaaien? Zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

Met vriendelijke groet, 

 
Benvenido van Schaik     
Leefbaar Rotterdam     


